
Bestyrelsesmøde  
Præstøløberne den 8. februar 2017 

 
 
Eneste punkt på dagsordenen denne aften var Præstøløbernes fremtid som klub 
Vi drøftede, at hvis vi ikke kunne få andre medlemmer til at tage bestyrelsesposter, 
kunne vi eventuelt sætte løbeklubben på ”hold” – der skal stadigvæk være en 
bestyrelse, men det er en bestyrelse der ikke har mange forpligtelser – en passiv 
bestyrelse – eneste forpligtigelse den har er, at afholde den årlige generalforsamling 
Dette kunne være en løsning, til det var muligt at få bestyrelsesmedlemmer der har 
tid og lyst til aktivt bestyrelsesarbejde i Præstøløberne. 
Derfor skal facebookgruppen gøres mere aktiv/brugervenlig og kan evt. bruges til at 
opstarte begynderløb eller andre løb, som så ikke vil være en del af bestyrelsens 
ansvar, men den/de personer der ønsker et begynderløb eller et andet løb i 
klubben. 
Oplysninger om træning m.m. vil stadig være at finde på Præstøløbernes 
hjemmeside. 
 
 


